
IVAN RAČAN:  

- Dobar dan svima!  

Poštovani gradonačelniče, jučer je HDZ održao presicu s koje ću citirati iz medija. Pri 

tome naravno treba primijeniti ono "Ako su lagali mene i ja lažem vas".  

Ako ti dajemo povoljnu cijenu struje i plina, ako ti financiramo autobuse za prijevoz putnika 

onda minimalno što je korektno do god traju te mjere da ne bi smio poskupiti vodoopskrbu i 

odvodnju, rekao je mario Župan na konferenciji za medije uoči današnje sjednice Gradske 

skupštine.   

Poštovani gradonačelniče ja vas neću pitati o bahatosti kolege Župana koji se identificira 

s Vladom Republike Hrvatske. Neću vas pitati niti o bahatosti HDZ-a koji se ponovno 

identificira s cijelom državom nego vas molim objašnjenje. Ja ću zamisliti da je kolega Župan 

postavio pitanje dok Republike Hrvatske pruža Gradu povoljnu cijenu struje i plina, dok 

financira autobuse za prijevoz putnika onda bi bilo poželjno i korektno da se ne povećava cijena 

vodoopskrbe i odvodnje. Zamislit ću da je tako postavljeno pitanje i molimo vas objašnjenje, 

što to Vlada Republike Hrvatske pruža Gradu Zagrebu i ako da na koji to način odstupa od 

obrasca ponašanja Vlade Republike Hrvatske prema svim jedinicama lokalne uprave i 

samouprave u Hrvatskoj izuzev naravno kategorije u kojoj je Grad Zagreb najveća jedinica 

lokalne uprave i samouprave u Hrvatskoj.  

Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Jel' odgovaram zastupniku Županu ili zastupniku Račanu? Pošto zastupnika Župana 

nema u dvorani onda valjda zastupniku Račanu.  

U rujnu prošle godine je Vlada donijela odluku koja vrijedi za sve jedinice lokalne 

samouprave vezano za subvencije električne energije. Koja vrijedi za sve, za cijelu Gradsku 

upravu, koja vrijedi za sve gradske ustanove i koja vrijedi za sva gradska poduzeća. Ta odluka 

vrijedi jednako za Zagreb kao i za sve druge gradove i u tom smislu nema nikakvog posebnog 

povlaštenog statusa za Zagreb u odnosu na bilo koji drugi grad u Hrvatskoj.  

Ja sam tada rek'o da mislim da je ta odluka dobra, pozdravio sam tu odluku i rekao sam 

da je ta odluka dobra ne samo za Zagreb nego za cijelu Hrvatsku jer bi inače dovelo u svim 

gradovima i svim posebice gradskim poduzećima do poskupljenja komunalnih usluga koje bi 

išle vjerojatno dva ili tri puta gore. Znači 200%. Možda čak i 300% jer je električna energija 

zbog situacije vezane za rat u Ukrajini išla čak tada na tržištu 10 puta gore. To bi onda pokrenulo 

cijeli niz spirale inflacije za mnogobrojne proizvode tako da u tom smislu mislim da je ta odluka 

bila dobra, ja sam je pozdravio međutim kao što još jednom ću napomenuti ona vrijedi jednako 

za Zagreb kao i za sve druge gradove al' naravno da je Zagreb najveći grad pa je u tom smislu 

i najveći iznos subvencije, ajmo to tako reć.  

A što se tiče cijene vode ona nema veze s time. Ona ima veze s time da 60 godina nije 

bilo ozbiljnih ulaganja u vodoopskrbnu mrežu ni što se tiče proširenja ni što se tiče 

modernizacije, da Zagreb vjerojatno ima  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

i najgoru vodoopskrbnu mrežu od svih gradova u Hrvatskoj a posebice nakon potresa.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala gradonačelniče. Bit će mogućnosti za dodatno objašnjenje. Gospodin Račan, ne 

želi postaviti. Želite li vi dodatno još? Ne. Dobro, idemo dalje.  


